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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 25. 

 

2024. gada 12. decembrī. 

Attālināta sēde. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Viktorija Baire. 

Protokolētāja – domes sēžu sekretāre Amanda Zvagule. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Gatis Līcis.  

   

Pašvaldības darbinieki –  

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietnieces Andra Vanaga un 

Tatjana Tihoņenko, ainavu plānotāja Lauma Muceniece; 

Īpašumu pārvaldes zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola, nekustamā īpašuma speciāliste 

Vineta Alviķe; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja vietnieka p.i. Dominika Kristmane, vadītāja 

vietnieks Juris Križanovskis, projektu vadītāja Ligita Pudža; 

Sociālo pakalpojumu nodaļas vadītāja Inguna Smildziņa; 

Administratīvās pārvaldes vadītājs Māris Zelčs; 

Finanšu pārvaldes finansiste-ekonomiste Inta Mozule; 

Iekšējā auditore Viktorija Belova; 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Izpilddirekotre Jolanta Jansone; 

Izpilddirektores vietnieks Jolants Austrups. 

 

Uzaicinātās personas – 

SIA “Baložu komunālā saimniecība” valdes loceklis Andis Damlics; 

SIA “Ķekavas nami” valdes priekšsēdētājs Raivo Lācis; 

SIA “BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis; 

Privātpersonas Z.U., O.Ķ., K.A. 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVI - Par SIA "Baložu komunālā saimniecība" 2025.gada budžeta plānu;  

2. INFORMATĪVI - Par SIA "Ķekavas nami" 2025.gada budžeta plānu;  

3. INFORMATĪVI - Par SIA "BŪKS" 2025.gada budžeta projektu;  

4. INFORMATĪVI - Par SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” 2025.gada budžeta plānu;  

5. Par finanšu mērķu noteikšanu Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrībām SIA 

“Baložu komunālā saimniecība”, SIA “BŪKS”, SIA “Ķekavas nami” un SIA “Ķekavas 

sadzīves servisa centrs”;  
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6. Par Jaunu ideju centra (Skolas iela 2B, Ķekava, Ķekavas novads)  maksas pakalpojumu 

cenrāža grozījumu apstiprināšanu;  

7. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo zonu 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu pilsētā;  

8. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu uzturēšanu, 

ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales 

pagastos;  

9. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, 

laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā;  

10. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, nodošanu 

bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica projekta 

realizācijai;  

11. Par sadarbības līguma slēgšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nepieciešamo Pašvaldības 

autoceļu posmu pārbūvi;  

12. Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo telpu nodošanu lietošanā Ķekavas novada 

pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs”;  

13. Par dzīvokļa īpašuma "Kaļķu fabrika 4" - 1, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

atsavināšanu;  

14. Par nekustamā īpašuma "Veckalni 94", Dzērumos, Ķekavas pagastā,, atsavināšanu;  

15. Par finansējuma piešķiršanu Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves Gaismas ielā 7A, 

Ķekavā, Ķekavas novadā būvuzraudzības veikšanai 2025. gadā;  

16. Grozījumi 2023.gada 25. augusta Domes lēmumā Nr. 4 Par aizņēmuma ņemšanu projekta 

“Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai un 

pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu;  

17. Grozījumi 2024.gada 27.marta domes lēmumā Nr. 27 Par aizņēmuma ņemšanu projekta 

“Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa pārbūve” realizēšanai;  

18. Par sadarbības līgumu Nr. LVC2024/2.SL59 par kopīga gājēju un velosipēdu ceļa, tā 

apgaismojuma un gājēju aizsargbarjeras izbūvi un uzturēšanu;  

19. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības iestādes "Ķekavas novada centrālā administrācija" 

nolikumā;  

20. INFORMATĪVS - Par iedzīvotāju padomēm;  

21. INFORMATĪVS - Par Ziemassvētku paciņām;  

22. PIEBALSOTAIS - INFORMATĪVS -  Par neatliekami veicamajiem darbiem pašvaldības 

īpašumā Depkina (Rāmavas) muiža un finansējuma piešķiršanu;  

23. PIEBALSOTAIS - INFORMATĪVS - Par "Remigrācijas atbalsta pasākuma - 

uzņēmējdarbības atbalsts" finansējumu 2025.gadā. 

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Viktorija Baire atklāj komitejas sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība 

Viktorija Baire ziņo par darba kārtību un informē, ka ir iesniegusi divus priekšlikumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 



1. Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Iekļaut darba kārtībā informatīvu jautājumu "Par neatliekami veicamajiem darbiem 

pašvaldības īpašumā Depkina (Rāmavas) muiža un finansējuma piešķiršanu", 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Iekļaut darba kārtībā informatīvu jautājumu "Par "Remigrācijas atbalsta pasākuma - 

uzņēmējdarbības atbalsts" finansējumu 2025.gadā", 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikumi atbalstīti un sēdes vadītāja aicina apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību 

balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2024. gada 12. decembra sēdes darba kārtību. 
 

 

 

 

1. INFORMATĪVI - Par SIA "Baložu komunālā saimniecība" 2025.gada budžeta plānu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:44) 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga – sagatavoti visu četru pašvaldības kapitālsabiedrību 2025. 

gada budžeta projekti, atbilstoši normatīvajiem aktiem noteiktā kārtībā. Detalizētāk par SIA 

“Baložu komunālā saimniecība” budžeta projektu ziņo valdes loceklis Andis Damlics. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Jolants Austrups, Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Dace Cīrule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu.  

 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Saskaņot un virzīt apstiprināšanai dalībnieku sapulcē, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 



3. INFORMATĪVI - Par SIA "Ķekavas nami" 2025.gada budžeta plānu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:17:32) 

Par jautājumu ziņo Raivo Lācis – abu kapitālsabiedrību SIA “Ķekavas nami” un SIA“BŪKS” 

apvienošanās rezultātā 2025. gada budžeta projekta plānā par 2. pusgadu visticamāk būs 

jāveic papildus korekcijas.  

Raivo Lācis ziņojumu turpina ar detalizētu SIA “Ķekavas nami” budžeta plāna izklāstu. 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks, Raivo Lācis, Juris Žilko, 

Jolants Austrups. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Saskaņot un virzīt apstiprināšanai dalībnieku sapulcē, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

4. INFORMATĪVI - Par SIA "BŪKS" 2025.gada budžeta projektu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:27:23) 

SIA “BŪKS” valdes loceklis Edgars Mencis ziņo par iesniegto kapitālsabiedrības 2025. gada 

budžeta projektu. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks un Edgars Mencis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Saskaņot un virzīt apstiprināšanai dalībnieku sapulcē, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 

 

 



5. INFORMATĪVI - Par SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” 2025.gada budžeta plānu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:31:44) 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga – iesniegts SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” 

2025.gada budžeta plāns. Kapitālsabiedrības daļas turētājs ir pieņēmis lēmumu iepriekšējo 

sabiedrības valdes locekli atbrīvot no amata. Par sabiedrības budžetu ziņos bijušais prokūrists 

Andis Damlics, kurš iecelts par pagaidu valdes locekli. 

 

Par SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” 2025.gada budžeta plānu ziņo Andis Damlics. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Saskaņot un virzīt apstiprināšanai dalībnieku sapulcē, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

6. Par finanšu mērķu noteikšanu Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrībām SIA 

“Baložu komunālā saimniecība”, SIA “BŪKS”, SIA “Ķekavas nami” un SIA “Ķekavas 

sadzīves servisa centrs” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:38:02) 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga – ir noslēdzies periods, par kuru kapitālsabiedrībām bija 

izveidots vidēja termiņa darbības stratēģija. Stratēģiskie mērķi noteikti 2023. gadā, pieņemot 

lēmumu par līdzdalības saglabāšanu kapitālsabiedrības. Jāņem vērā arī domes lēmums par 

pašvaldības kapitālsabiedrību reorganizācijas uzsākšanu, nosakot termiņus kapitālsabiedrību 

reorganizācijai līdz 2027.gada 31.decembrim. Izņēmums ir SIA “BŪKS”, kam finanšu mērķi 

būs noteikti vienam gadam. Šobrīd izstrādē ir lēmumprojekts, kurā ar domes lēmumu būs 

noteikti jauni finanšu mērķi 2025. – 2027. gadam visām četrām pašvaldības 

kapitālsabiedrībām.  

Andra Vanaga lūdz līdz nākošajai domes sēdei precizēt lēmumprojekta pielikumā sadaļas par 

pašu kapitāla atdevi, aktīvu atdevi, kopējā likviditātes rādītāju, saistībām pret pašu kapitālu. 

Komitejas locekļiem iebildumu par precizējumu veikšanu nav. 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Andris Ceļmalnieks un Andra Vanaga. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Precizēt SIA "Ķekavas nami" un SIA "BŪKS" sadaļas - "pašu kapitāla atdeve, aktīvu 

atdeve, kopējais likviditātes rādītājs, saistības pret pašu kapitālu", 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis Līcis), 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



Priekšlikums atbalstīts un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 
Par lēmuma projektu –  

“Par finanšu mērķu noteikšanu Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrībām SIA 

“Baložu komunālā saimniecība”, SIA “BŪKS”, SIA “Ķekavas nami” un SIA “Ķekavas 

sadzīves servisa centrs””, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis Līcis), 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

7. Par Jaunu ideju centra (Skolas iela 2B, Ķekava, Ķekavas novads)  maksas pakalpojumu 

cenrāža grozījumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:45:39) 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga – 2020. gadā apstiprināts JIC maksas pakalpojuma 

cenrādis. Atbilstoši SIA “Eiroeksperts” 2019.gada 20.decembra vērtējumam, ēkas 1. stāva 

pasākumu zāles un galerijas nomas maksas likme noteikta 15,00 EUR/stundā (bez PVN). 

Maksas pakalpojuma izmaksu pārrēķinu ir jāveic viena gada laikā, kurā ir iespējams fiksēt 

kādas papildus izmaksas radušās šajā laika posmā. 2024. gadā ir bijis intensīvs telpu 

noslogojums gan pašvaldības darba laikā, gan ārpus darba laika un brīvdienās. Noslogojums 

radījis papildus izdevumus Izglītības pārvaldes budžetam, kas sastāda 426 virsstundu apmaksu 

par 9650 EUR. Papildus nepieciešams iekļaut cenrādī personu loku, kam noteikta atlaide. 

Saskaņā ar minēto, sagatavots lēmumprojekts par grozījumu apstiprināšanu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Jaunu ideju centra (Skolas iela 2B, Ķekava, Ķekavas novads)  maksas pakalpojumu 

cenrāža grozījumu apstiprināšanu” 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums), 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 

 



8. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo 

zonu uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu pilsētā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:49:58) 

 

Ziņotāja Tatjana Tihoņenko ievadā sniedz ieskatu par jauninājumiem un pilnveidojumiem 

pakalpojumu līgumos ar kapitālsabiedrībām par zaļo zonu uzturēšanu, ceļu un laukumu 

uzturēšanu (sakopšanu, akcentu liekot tieši uz visu kopjamo platību kartēšanu. Ziņojumu 

turpina par līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”. Sagatavots 

lēmumprojekts par pakalpojumu līguma noslēgšanu. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Tatjana Tihoņenko, Juris Jerums, 

Dace Cīrule, Lauma Muceniece, Aigars Vītols, Andis Damlics, Edgars Melnieks, Valts Variks, 

Jolants Austrups, Viktorija Belova. 

 

Sēdes vadītāja lūdz protokolā norādīt, ka līguma pielikumos veicami labojumi – ar SIA “Baložu 

komunālā saimniecība” par Zaļo ielu, kā arī līgumā ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” 

par rekvizītu zonu un arī Zaļo ielu. 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Izvietot informāciju Ķekavas novada pašvaldības mājas lapā par kapitālsabiedrību 

kopjamajām teritorijām, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Baložu komunālā saimniecība”  par zaļo 

zonu uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Baložu pilsētā”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

 



9. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu)  Ķekavas pilsētā, Ķekavas un 

Daugmales pagastos 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:20:00) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko – sagatavots lēmumprojekts par pakalpojumu līguma 

noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami” par ielu, laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto 

teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu 

(sakopšanu) Ķekavas novadā. Ir veikta kopjamo platību pārskatīšana un kartēšana, un jaunajā 

līgumā iekļauti papildus objekti – Ķekavas parks, Grilparks, Odu kalna ietvju kopšana un 

Naudītes ielas uzturēšana. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Valts Variks, Raivo Lācis, 

Edgars Melnieks, Tatjana Tihoņenko, Viktorija Belova, Lauma Muceniece, Aigars Vītols, Dace 

Cīrule, Andris Ceļmalnieks. 

 

Tatjana Tihoņenko ziņo, ka līguma 2. pielikumā nepieciešams labojums rekvizītu zonā. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas nami”  par zaļo zonu uzturēšanu, 

ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas pilsētā, Ķekavas un Daugmales 

pagastos”, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

Sēdes pārtraukums no 16:05 līdz 16:15. 

Viktorija Baire atsāk komitejas sēdi.  

 

 

 

 

 

10. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par 

ielu, laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:59:12) 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko – sagatavots lēmumprojekts par pakalpojumu līguma 

noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, laukumu un citu publiskai 



lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un 

laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā. Arī veikta kopjamo platību pārskatīšana un 

kartēšana, un tās pārdalītas. 

Tatjana Tihoņenko ziņo, ka līgumu pielikumos veicami labojumi rekvizītu zonās. 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Valts Variks, Andis Damlics, Tatjana Tihoņenko, Inta 

Mozule. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

Par lēmuma projektu – 

“Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA “Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, 

laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā”, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

11. Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica 

projekta realizācijai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:03:47) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – pamatojoties uz SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas” vēstuli, 

sagatavots lēmuma projekts par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica 

dzelzceļa teritorija”, Daugmales pagasts, Ķekavas novads nodošanu bez atlīdzības valstij 

Satiksmes ministrijas personā. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības un inženierbūves 

– ielas, ceļi, laukumi (Robežnieku ceļa daļa). 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Valts Variks un Juris Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Rail Baltica dzelzceļa teritorija”, 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā, Rail Baltica 

projekta realizācijai”, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 



12. Par sadarbības līguma slēgšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nepieciešamo 

Pašvaldības autoceļu posmu pārbūvi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:07:17) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – saņemtas vairākas SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas” vēstules 

ar lūgumu pašvaldībai izvērtēt iespēju vairāku zemesgabalu nodošanu sabiedrībai uz būvdarbu 

laiku. Šī projekta ietvaros paredzēta Pašvaldības satiksmes infrastruktūras elementu (objektu) 

pārbūve, aizvietošana un nojaukšana. Satiksmes ministrijai būvdarbu organizēšanai no 

Pašvaldības pārņemami satiksmes infrastruktūras elementu (objektu) posmi un zemes vienības 

zem tiem. Saskaņā ar to, sagatavots lēmuma projekts sadarbības līgumam ar Satiksmes 

ministriju par nepieciešamo Pašvaldības autoceļu posmu pārbūvi. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Valts Variks, Daiga Ozola, Juris Križanovskis, 

Edgars Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Uzsākt sarunas par Ķekavas pašvaldības ceļu izmantošanas kārtību un atjaunošanu (vai 

uzlabošanu), kur tie tiks izmantoti Rail Baltic būvniecībai, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu –  

“Par sadarbības līguma slēgšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nepieciešamo 

Pašvaldības autoceļu posmu pārbūvi”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

13. Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo telpu nodošanu lietošanā Ķekavas novada 

pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:29:23) 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola – pašvaldībā saņemts DKC iesniegums ar lūgumu nodot 

lietošanā daļu no pašvaldībai piederošā nekustamā īpašumā “Salnas-603”, Daugmales 



pagasts, Ķekavas novads, tas ir, 2.stāva telpas 103,6 kv.m. platībā, savu pamatfunkciju 

nodrošināšanai. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Juris Žilko un Daiga Ozola. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 
 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošo telpu nodošanu lietošanā Ķekavas novada 

pašvaldības iestādei “Daugmales pagasta kultūras centrs””, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

 

 

14. Par dzīvokļa īpašuma "Kaļķu fabrika 4" - 1, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:32:04) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe - no 2024.gada 5.jūnija līdz 2024.gada 5.jūlijam norisinājās 

dzīvokļa īpašuma "Kaļķu fabrika 4" - 1, Katlakalnā izsole, kurā netika autorizēts neviens izsoles 

dalībnieks un Izsoles komisija atzina izsoli par nenotikušu. Dzīvokļa īpašuma “Kaļķu fabrika 

4”- 1 tehniskais stāvoklis un turpmākās izmantošanas iespējas neatbilst Ķekavas novada 

pašvaldības un to iestāžu funkciju nodrošināšanai, līdz ar to ir sagatavots lēmumprojekts par 

dzīvokļa īpašuma atkārtotu atsavināšanu, pārdodot to izsolē un samazinot tā sākuma cenu par 

20%. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu –   

“Par dzīvokļa īpašuma "Kaļķu fabrika 4" - 1, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 



15. Par nekustamā īpašuma "Veckalni 94", Dzērumos, Ķekavas pagastā,, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:34:04) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe - 2024.gada 30.septembra līdz 2024.gada 30.oktobrim 

norisinājās nekustamā īpašuma "Veckalni 94", Dzērumos, Ķekavas pagastā izsole, kurā netika 

autorizēts neviens izsoles dalībnieks un Izsoles komisija atzina izsoli par nenotikušu. 

Nekustamā īpašuma Veckalni 94", Dzērumos, Ķekavas pagastā sastāvā esošās būves ir sliktā 

tehniskā stāvoklī, līdz ar to ir sagatavots lēmumprojekts par dzīvokļa īpašuma atkārtotu 

atsavināšanu, pārdodot to izsolē un samazinot tā sākumcenu. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma "Veckalni 94", Dzērumos, Ķekavas pagastā,, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

 

16. Par finansējuma piešķiršanu Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves Gaismas 

ielā 7A, Ķekavā, Ķekavas novadā būvuzraudzības veikšanai 2025. gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:35:34) 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis – Ķekavas novada pašvaldība ir veikusi publisko iepirkuma 

procedūru “Ķekavas vidusskolas sporta halles būvdarbu būvuzraudzība”.  Attiecīgi decembrī 

tiek plānots būvatļaujā saņemt atzīmi par projektēšanas nosacījumu izpildi, un, lai varētu 

uzsākt būvdarbus, ir jābūt noslēgtam līgumam par objekta būvuzraudzības pakalpojuma 

sniegšanu. Sagatavots lēmumprojekts par līguma slēgšanu projekta būvuzraudzības veikšanai. 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās, Viktorija Baire, Gints Hermanis, Anda Puriņa, Valts 

Variks, Jolanta Jansone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par finansējuma piešķiršanu Ķekavas vidusskolas sporta halles jaunbūves Gaismas ielā 

7A, Ķekavā, Ķekavas novadā būvuzraudzības veikšanai 2025. gadā”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 



Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

17. Grozījumi 2023.gada 25. augusta Domes lēmumā Nr. 4 Par aizņēmuma ņemšanu 

projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” 

realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:52:43) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem domes 

lēmumā par aizņēmuma pārcelšanu 2025. gadam projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu 

infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” realizēšanai. Būvdarbus uzsāka 2024. gadā, bet 

novembrī līgums lauzts, līdz ar to nav iztērēti visi pieprasītie aizņēmuma līdzekļa apjomi, un tie 

pārceļami uz nākamo gadu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Grozījumi 2023.gada 25. augusta Domes lēmumā Nr. 4 Par aizņēmuma ņemšanu 

projekta “Titurgas PII apkārtējo ceļu infrastruktūra, Baloži, Ķekavas novads” 

realizēšanai un pilnvarojumu parakstīt līgumus par darbu veikšanu”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 

18. Grozījumi 2024.gada 27.marta domes lēmumā Nr. 27 Par aizņēmuma ņemšanu 

projekta “Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa pārbūve” realizēšanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:54:51) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem domes 

lēmumā par aizņēmuma pārcelšanu 2025. gadam projekta “Pļavniekkalna sākumskolas esošā 

korpusa pārbūve” realizēšanai. 2024. gadā noslēgts aizņēmuma līgums ar noteikumu 

aizņemtos līdzekļus izlietot gada ietvarā. Būvdarbu izpildes laikā nav veikta visa finansējuma 

apguve, līdz ar to daļa no piešķirtā aizdevuma jāpārceļ uz 2025. gadu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
 



Par lēmuma projektu – 

“Grozījumi 2024.gada 27.marta domes lēmumā Nr. 27 Par aizņēmuma ņemšanu projekta 

“Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa pārbūve” realizēšanai”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 

 

 

 

 

19. Par sadarbības līgumu Nr. LVC2024/2.SL59 par kopīga gājēju un velosipēdu ceļa, tā 

apgaismojuma un gājēju aizsargbarjeras izbūvi un uzturēšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:56:43) 

Par jautājumu ziņo Dominika Kristmane – sagatavots lēmumprojekts sadarbības līguma 

slēgšanai ar SIA “Latvijas valsts ceļi” par kopīga gājēju un velosipēdu ceļa, tā apgaismojuma 

un gājēju aizsargbarjeras izbūvi un uzturēšanu. Sadarbības līgums paredz, ka SIA “Latvijas 

valsts ceļi” pašvaldībai piešķir autoceļa nodalījuma zonu autonomo funkciju veikšanai, 

izbūvējot mikro mobilitātes (velosipēdu ceļi) infrastruktūru un pēc izbūves veikt šo veloceliņu 

uzturēšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par sadarbības līgumu Nr. LVC2024/2.SL59 par kopīga gājēju un velosipēdu ceļa, tā 

apgaismojuma un gājēju aizsargbarjeras izbūvi un uzturēšanu”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14. 

 

 

 

 

20. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības iestādes "Ķekavas novada centrālā 

administrācija" nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:59:28) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs – atbilstoši normatīvo aktu izmaiņām un pēc iekšējā audita 

veikšanas Izglītības, kultūras un sporta pārvaldē, "Ķekavas novada centrālā administrācija" 

nolikumā veikti grozījumi.  



Māris Zelčs ziņojumu turpina ar īsu ieskatu grozījumu būtībā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības iestādes "Ķekavas novada centrālā 

administrācija" nolikumā”, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 15. 

 

 

 

21. INFORMATĪVS - Par iedzīvotāju padomēm 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:06:32) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs – saņemti divi iesniegumi no pašvaldības iedzīvotājiem ar 

aicinājumu pēc iespējas ātrāk uzsākt procesu par iedzīvotāju padomju dibināšanu. URBACT 

projekta ietvaros Ķekavas novada pašvaldība organizēja pieredzes apmaiņas forumu ar citām 

pašvaldībām, kas dalījās pieredzē un niansēs, veidojot iedzīvotāju padomes. Lai iedzīvotāju 

padomes varētu darboties, pašvaldībai ir jāizstrādā saistošie noteikumi, kuros detalizēti būtu 

atrunāts process kā pašvaldība sadarbojas ar iedzīvotāju padomi.  

 

Sēdes vadītāja lūdz papildināt ziņojumu par personāla kapacitātes atbalsta nepieciešamību. 

Māris Zelčs papildina – būtu nepieciešama jauna amata vieta, kas strādātu tieši ar nevalstisko 

sektoru un iedzīvotājiem no pašvaldības puses. 

 

Viktorija Baire papildina, ka iedzīvotāju padomes var veidot pēc dažādiem moduļiem, kuri 

šobrīd darbojas jau Latvijas teritorijā. Kā arī prioritāri ir jāsāk darbs pie saistošo noteikumu 

izstrādes un resursu apzināšanas, tieši personāla jomā. 

 

Sēdes vadītāja aicina savu viedokli izteikt iedzīvotājiem: Z.U., O.Ķ., K.A. 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Māris Zelčs, Viktorija Baire. 

Juris Žilko sniedz savu viedokli par izskatāmo jautājumu un komentē savu izvirzīto 

priekšlikumu. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Juris Jerums, Valts Variks, Juris Žilko, Māris Zelčs, 

Viktorija Baire, Ligita Pudža, Aigars Vītols 

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē Juris Jerums, Karina Putniņa. 

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

 



1. Priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Atbalstīt Iedzīvotāju padomju nolikuma saistošo noteikumu sagatavošanu (uz 2025.gada 

30.janvāra Finanšu komiteju). Atbalstīt Sabiedrisko attiecību un mārketinga daļas 

personāla kapacitātes stiprināšanu darbam ar iedzīvotāju kopienām un biedrībām, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko –  

Atbalstīt nolikuma par Iedzīvotāju padomēm nekavējošu izstrādi, ne vēlāk kā līdz 

2025.gada 1.februārim nodot sabiedriskai apspriešanai. Administratīvai pārvaldei 

izvērtēt iespēju slēgt deleģējuma līgumu ar biedrību "Daugavkrasts" par atsevišķu 

funkciju, kas saistītas ar sadarbību ar NVO sektoru, 

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Juris Žilko), "Pret" – 2 (Dace Cīrule, 

Karina Putniņa), "Atturas" – 7 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Valts Variks, Viktorija Baire), 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 

 

 

22. INFORMATĪVS - Par Ziemassvētku paciņām 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:33:39) 

Par jautājumu ziņo Inguna Smildziņa – pašvaldībā saņemts Baložu senioru biedrības 

iesniegums par Ziemassvētku paciņu-dāvanu atjaunošanu Ķekavas novada pensionāriem. Šī 

brīža situācijā atbilde ir, ka 2024. gada budžetā līdzekļi nav iekļauti un normatīvie akti 

neparedz šo paciņu atbalstīšanu. Papildus sociālais dienests plāno prioritāri palielināt 

pabalstu apjomus ar veselību saistītās jomās, krīzes situācijā nonākušiem novada 

iedzīvotājiem, kā arī ģimenēm, kas audzina skolas vecuma bērnus ar invaliditāti. Balstoties uz 

iepriekšējo gadu pieredzi, sociālais dienests sagatavojis provizoriskos finanšu līdzekļu 

apjomus, kas būtu nepieciešami paredzēt 2025. gada budžetā Ziemassvētku paciņām. 

Provizoriski tie varētu būt 5125 senioru, kas 2025. gadā sasnieguši 65 gadu vecumu, un summa, 

kas būtu nepieciešama – 65 378 EUR (izmaksas veido paciņas, kartiņas, aploksnes, pasta 

izdevumi, bez darba spēka izmaksām). Attiecīgi bērnu grupai no 0 līdz 7 gadi: skaits 2494 un 

nepieciešamie finanšu līdzekļi – 28 072 EUR. Svarīgi ir arī piebilst, ka bažas rada 

administratīvais slogs un loģistikas jautājumi. Sociālā dienesta priekšlikums būtu pabalsta 

veidā iepriecināt seniorus. 

 

Sēdes vadītāja atver jautājumu sadaļu domu apmaiņai un sniedz savu viedokli par 

Ziemassvētku paciņu konceptu, kā arī komentē izvirzīto priekšlikumu.  

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Juris Žilko, Inguna Smildziņa, Viktorija Baire.  

Jautājumu vairāk nav un sēdes vadītāja atklāj debates. 

Debatē savu priekšlikumu skaidro Juris Žilko.  

Sēdes vadītāja slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 



1. Priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Konceptuāli atbalstīt Ziemassvētku paciņas (dāvanas/atbalsts). Izskatīt kopā ar 

2025.gada budžetu,  

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), 

"Pret" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Atturas" – 1 (Ineta Romanovska), 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko – 

Atbalstīt jauna veida integrētu atbalstu senioriem, ņemot piemēru no citām pašvaldībām, 

tā saucamo pašvaldības brīvprātīgo iniciatīvu formā. Jautājumu skatīt atkārtoti pirmajā 

2025. gada Finanšu komitejā,  

Atklāti balsojot ar 2 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Juris Žilko), "Pret" – 2 (Dace Cīrule, 

Viktorija Baire), "Atturas" – 6 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Valts Variks), 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt.  

 

 

 

Karina Putniņa pauž savu viedokli par savu 2. priekšlikuma balsojumu “atturas” – nav 

pārliecības, ka piedāvātajā termiņā būtu iespēja izveidot jaunu atbalsta veidu un noteikt 

nepieciešamos finanšu līdzekļus. 

 

 

 

 

23. INFORMATĪVS -  Par neatliekami veicamajiem darbiem pašvaldības īpašumā 

Depkina (Rāmavas) muiža un finansējuma piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:47:00) 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga – ir apkopoti neatliekami veicamie darbi un tiem 

nepieciešamie finanšu līdzekļi pašvaldības īpašumā “Depkina (Rāmavas) muiža”, kas iekļauta 

valsts aizsargājamo kultūras pieminekļu sarakstā kā bijusī rakstnieka G. Merķeļa dzīves vieta. 

Darbi aptver centrālo un dienesta ieejas kāpņu remontu, apkures katla un boilera nomaiņa 

apkures sistēmas optimizācijai, 1.stāva pārseguma pastiprināšanas, bojātās vainagsijas 

nomaiņas un jumta bēniņu daļas siltināšanas projektēšana, elektro pretestības mērījumi, zibens 

aizsardzības mērījumi AUS sistēmas sakārtošana. Kultūras mantojuma pārvalde ir noteikusi 

uzturēšanas režīmu kultūras pieminekļiem – vēstures vieta, līdz ar to veicamie darbi ir 

neatliekami, lai saglabātu šo statusu. 

 

Viktorija Baire sniedz savu viedokli par izskatāmo jautājumu un komentē savu izvirzīto 

priekšlikumu. 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Edgars Melnieks, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

Priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Atbalstīt nepieciešamo darbu veikšanu Depkina muižā. Darbu finansēšana no Īpašuma 

pārvaldes budžeta. Skatīt arī saistībā ar 2025.gada budžetu,  



Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
 

 

24. INFORMATĪVS - Par "Remigrācijas atbalsta pasākuma - uzņēmējdarbības atbalsts" 

finansējumu 2025.gadā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:57:07) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs – pašvaldībā saņemta vēstule no Rīgas plānošanas reģiona par 

konkursa “Remigrācijas atbalsta pasākums - uzņēmējdarbības atbalsts” finansējumu. Vēstulē 

skaidrots, ka valsts finansējums VARAM saistībā ar remigrācijas pasākumiem noteikts 

250 000 EUR (līdzšinējo 400 000 EUR vietā), līdz ar to samazinās finansējuma apjoms 

pašvaldībām, piešķirot Ķekavas novada pašvaldībai 24 000 EUR (līdzšinējo 64 000 EUR 

vietā). 

 

Jautājumu – atbilžu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Māris Zelčs, Valts Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires – 

Pieņemt zināšanai. Ņemt vērā plānojot 2025.gada budžetu, 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.18:21 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Viktorija Baire 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)  Amanda Zvagule 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


